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Z á p i s n i c a 
z 27.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rybníku 

konaného dňa 15. júna 2018 

 

 

R o k o v a n i e 

 
1) Otvorenie zasadnutia OZ 

 Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Imrich    Králik. 

Privítal prítomných. Zároveň konštatoval, že zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania 

(pozvánka je prílohou č. 1 zápisnice), ktorý bol zverejnený obvyklým spôsobom 

od 8.6.2018 na úradnej tabuli obce a na stránke obce www.obecrybnik.sk 

Starosta oznámil poslancom, že sťahuje z programu rokovania bod č. 13 – 

Žiadosť o pridelenie obecného bytu v školskej bytovke – PaedDr. Karol Mladý( 

p. Mladý sa vyjadril, že nemá záujem o byt). 

Starosta otvoril rozpravu k programu rokovania 27. zasadnutia OZ. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec p. Kováč a navrhol vymeniť bod č. 11 – 

(Predaj obecného majetku p.č. 1389/50, 1389/51 - pozemky na ul. sv. Anny) na 

bod č. 5 ( Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2017 o poskytovaní opatrovateľskej 

služby) 

Prebehlo hlasovanie o programe rokovania OZ podľa 

pozvánky a pozmeňujúceho návrhu  

prítomnosť/kvórum = 5/3 

 hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 5/0/0/0  

 bolo prijaté  nasledovné    
 

 

Uznesenie č. 386/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program obecného zastupiteľstva podľa 

pozmeňovacieho návrhu starostu obce  ( bod. č 13 – Žiadosť o pridelenie 

obecného bytu v školskej bytovke – PaedDr. Karol Mladý, stiahnutý z rokovania 

OZ) a pozmeňovacieho návrhu poslanca p. Kováča – bod č. 11 rokovania OZ 

 ( Predaj obecného majetku p.č. 1389/50, 1389/51 – pozemky na ul. sv. Anny ) 

presunúť na bod č. 5 ( Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2017 o poskytovaní 

opatrovateľskej služby) 
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Rokovanie zasadnutia OZ pokračovalo podľa programu schváleného uznesením 

č. 386/27/2018 

 

 

2.) Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Zapisovateľka: Dagmar Nagyová 

Overovatelia zápisnice: Stanislav Maďar   

                                       František Kováč 

 

 
 

3.) Kontrola plnenia uznesení od ostatného zasadnutia OZ 

 Ing. Milan Obický – hlavný kontrolór obce  informoval o plnení uznesení od 

ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Starosta otvoril rozpravu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh a konštatoval, 

že neboli podané pripomienky. 

    Prebehlo hlasovanie  o kontrole plnenia uznesení od ostatného zasadnutia OZ 

    prítomnosť/kvórum = 5/3 

     hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 5/0/0/0 bolo prijaté nasledovné 
 

Uznesenie č. 387/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od ostatného 

zasadnutia OZ. 

 

4.) Informácia o činnosti obce od ostatného zasadnutia OZ, stav financií 

k 31.5.2018 

 Ing. Imrich Králik, starosta obce stručne informoval o podujatiach a aktivitách 

v obci od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 22.3.2018 

Ing. Imrich Králik, starosta obce konštatoval, že zostatok na účtoch  obce 

Rybník k 31.5.2018  bol  273762,82 EUR. 

 

Podujatia a aktivity v obci: 

- Kosenie a údržba plôch v obci – starosta informoval o stave pracovníkov, 

ktorí pracujú v rámci aktivačných prác -  § 12 Zákona o hmotnej núdzi – 

Urbínová, Slabá , pracujú 80 hod. mesačne , § 10 Zákona o hmotnej 

núdzi- Slušná Jana, Slušná Eva, Ďurček, Ďurčeková – pracujú 32 hod. 

mesačne ( od 1.6.2018 – Balázs) § 52a Zákona o zamestnanosti – 

dobrovoľnícka práca – Psársky od 1.6.2018- pracuje 80 hod. mesačne 

 § 50j Zákona o zamestnanosti – Moravčíková- pracovná zmluva do 

31.1.2019. V obci je 34 evidovaných nezamestnaných, veľa z nich ale 

nebýva v obci a pracujú v zahraničí. 

Kosenie zelených plôch bolo zabezpečené v mesiaci máj cez brigádu JDS  

Rybník, p. Bačíka, p. Psárskeho.  Je problém s pracovnými silami 
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a takisto aj zabezpečenie kosenia dodávateľsky sú veľmi dlhé čakacie 

termíny. Starosta požiadal poslancov o možnosť riešenia tohto problému  

( možnosť brigádnickej práce, práce na dohodu – študenti z obce). 

- 25.3.2018 – v KD sa uskutočnili Veľkonočné tvorivé dielne  -  MO MS 

- 27.3.2018 – Bratislava – Ministerstvo školstva SR – PaedDr. Mladý, 

riaditeľ ZŠ s MŠ ocenený  ( z celej republiky bolo 61 ocenených 

pedagógov) – ďakovný list a medaila Sv. Gorazda za dlhoročnú 

pedagogickú činnosť 

- 8.4.2018 – Výročná členská schôdza MO MS  

- 14.4.2018 – VČS JDS Rybník v KD 

- 17.4.2018 – oprava obecného rozhlasu 

- 19.4.2018 – Futbalový turnaj v Leviciach – žiačky ZŠ  

- 25.4.2018 – ÚPSVaR Levice – podpis Dohody § 50j Moravčíková Anna 

                   Okresná prokuratúra Levice – kontrola – malé zdroje 

znečistenia 

- 27.4.2018 – Infoseminár na MsÚ Tlmače – Zákon o ochrane osobných 

údajov GDPR, povinnosti obcí  

- 30.4.2018 – Stavanie mája – tradičná každoročná akcia Obce a ZŠ s MŠ 

vystúpili  DFS Kolovrátok, FS Krivín, spev. Skupina Mareka Uhnáka 

 ( poďakovanie poslancom Maďarovi, Havranovi, Bačíkovi, Ďurovičovi ) 

- 3.5. 2018 vyhlásené  výberové konanie na miesto riaditeľa ZŠ s MŠ 

- 7.5. 2018 Pietny akt kladenia vencov pri príležitosti 73. výročia ukončenia 

II. svetovej vojny ( zúčastnili sa poslanci Maďar, Havran, Mudr. Mokrý, 

Bačík, Ďurovič, Ing. Vyskočil).  Na tomto podujatí  sa prezentoval Klub 

vojenskej techniky 

- 11.5.2018 – práce na novej www.stránke obce – firma moderneobce.sk 

- 12.5.2018 – postrek gaštanov v obci ( 30 ks gaštanov) 

- 13.5.2018 – Akadémia ku Dňu matiek – program ZŠ s MŠ Rybník, krásna 

akcia, plná sála KD, poďakovanie patrí učiteľkám ZŠ s MŠ 

 ( nezúčastnil sa ani jeden poslanec OZ) 

- 17.5. 2018 – brigáda JDS v cintoríne  hrabanie a odvoz sena 

- 22.5.2018 – brigáda JDS pri kostole – hrabanie a odvoz sena 

- 24.5.2018 – informácia o poskytnutí dotácie z NSK – pre Obec Rybník 

1800 €, Vinohradnícky spolok 1000 €   

- 26.5.2018 -  Deň otvorených pivníc na Kráľovke- Vinohradnícky spolok  

krásne počasie, veľmi dobrá účasť, televízia STV1- odvysielaný 

príspevok v STV  

- 1.6.2018 – Deň detí na školskom dvore, obec zabezpečila kolotoč, 

pukance, koláčiky  

- 4.6. – 7.6.2018 – návšteva detí z mesta Rybnik v Poľskej republike 

( pobyt na Počúvadle) 

- 6.6.2018 -  výberové konanie na miesto riaditeľa ZŠ  

- 8.6.2018 – zasadnutie OR, príprava na OZ 

http://www.stránke/
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- 9.6.2018 – okresný  finálový turnaj prípravky žiakov – OFK Rybník, 

zúčastnilo sa 8 družstiev 

Investičné akcie 
- 23.3.2018 – kolaudácia zberného dvora, prebehla bez problémov, 

19.4.2018 nadobudlo právoplatnosť kolaudačné rozhodnutie  

- Zníženie energetickej náročnosti objektu obecného úradu a KD v obci 

Rybník – zahájené stavebné práce – firma VIALLE a Levstav ( mesiace 

apríl-máj )  

- 11.5.2018 – RSÚC  - vysprávka MK – zrealizované ( cca 2800 €) 

- 14.6.2018 – príprava investície  vizualizácia a PD „Kolubmárium obce 

Rybník“ od arch. Císara ( požiadavka na spracovanie návrhu  realizácie 

„Urbanizácia obytnej zóny – Jarmočná ulica“) 

Rôzne 

- 11.4.2018 – ZRZ Mochovce – snem  

- 12.4.2018 – ZMOS Bratislava – Sekcia regionálneho rozvoja 

- 13.4.2018 – Trnava nová výzva  č. 33/2017 – verejné obstarávanie 

- 20.4.2018 – Správa rada Tatiar Pukanec 

- 26.4.2018 – OOCR Kalná nad Hronom – valné zhromaždenie 

- 14.5.2018 – Regionálne združenie miest a obcí Tekov -  pracovné 

stretnutie v Kalnej nad Hronom 

dané zadanie na vizualizáciu fasády KD firme JK Projekt  

- 28.5.2018 –  Správna rada Tatiar Pukanec 

- 12.6.2018 – služob. cesta Trnava – výzva č. 40/2018 

- 13.6.2018 – služob. cesta Nitra – informačný seminár k výzve č. 40/2018 

 

       Príprava žiadostí – nové výzvy  

-  OZ č. 25/2018 dňa 25.4.2018 – OP KŽP č. 33/2017 –zhodnocovanie 

biologicky rozložiteľného odpadu 

Rekonštrukcia a nadstavba 4 BJ – školská bytovka, vypracovaná štúdia,  

- 7.5.2018 – OZ č. 26/2018 – žiadosť o NFP z MŠVVaŠ SR Rekonštrukcia 

telocvične  ZŠ s MŠ na rok 2018 

- Rekonštrukcia a nadstavba 4 BJ – školská bytovka, vypracovaná štúdia 

daný nový návrh aj na rekonštrukciu s plochou strechou  

- Žiadosť o NFP“ Zlepšenie energetickej hospodárnosti Materskej školy 

s jedálňou Rybník“ na OZ  č. 26/2018  – odvolanie voči rozhodnutiu 

o neschválení žiadosti  

- Výzva č. 40/2018 – OP KŽP – „Vodozádržné opatrenia v intraviláne 

obcí“ 

1. kolo 30.7.2018, 2. kolo – o 3 mesiace 

 

O 18.50 hod. sa dostavil na zasadnutie OZ poslanec p. Danihel. 

   Starosta otvoril rozpravu k uvedenému bodu. 

   Prihlásil sa poslanec p. Kováč  -  zamestnanie aspoň 2 pracovníkov na 
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pracovný pomer na dobu určitú, ktorí budú zabezpečovať údržbu zelených plôch 

v obci 

 poslanec p. Danihel – dotaz ohľadom zamestnanca na Zbernom dvore ( náplň 

práce) 

Starosta odpovedal na obidve pripomienky poslancov.  

Prebehlo hlasovanie  o informácii o činnosti obce od posledných zasadnutí    

obecného zastupiteľstva 

  prítomnosť/kvórum = 6/4 

  hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté  nasledovné  
 

Uznesenie č. 388/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o činnosti 

obce od ostatného zasadnutia a stav financií k 31.5.2018 

 

5.  Predaj obecného majetku – p.č.  1389/50, 1389/51 – pozemky na ul. Sv. 

Anny   

Starosta obce informoval prítomných o výsledkoch ponúk priameho predaja na 

nehnuteľný majetok obce – p.č. 1389/50, 1389/51 – pozemky na ul. Sv. Anny. 

Informáciu doplnil poslanec p. Danihel –  ohľadom ponuky na kúpu pozemku 

p.č. 1389/50, ktorú dal Ing. Peter Hríbik. Neuviedol vo svojej ponuke, že parcelu 

chce použiť na výstavbu rodinného domu. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch  kópiu Zápisnice z vyhodnotenia 

ponúk, ktoré sa konalo 8.6.2018  na Obecnom úrade  a Dôvodovú správu 

k uvedenému bodu.  ( predložený podkladový materiál tvorí prílohu č. 5 

zápisnice. 

Starosta otvoril rozpravu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh a konštatoval, že 

neboli podané pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie o predaji obecného majetku – p.č. 1389/50, 1389/51 – 

pozemky na ul. Sv. Anny 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 389/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle § 9 ods.2 písm. c) Zák. 138/1991 Zb. 

Zákona o majetku obcí v znení neskorších predpisov zopakovať zámer 

priameho predaja a upraviť podmienky priameho predaja 
 parcela  registra „C“, parc. číslo 1389/50 o výmere 575 m2, druh orná pôda, 

evidovaná Okresným úradom Levice, Katastrálny odbor, okres Levice, obec: 

Rybník, katastrálne územie Rybník na liste vlastníctva č. 1 v podiele 1/1 k celku, 

bez právnych vád a obmedzení  
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Uznesenie č. 390/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle § 9 ods.2 písm. c) Zák. 138/1991 Zb. 

Zákona o majetku obcí v znení neskorších predpisov odpredaj nehnuteľného 

majetku  

 parcela  registra „C“, parc. číslo 1389/51 o výmere 575 m2, druh orná pôda, 

evidovaná Okresným úradom Levice, Katastrálny odbor, okres Levice, obec: 

Rybník, katastrálne územie Rybník na liste vlastníctva č. 1 v podiele 1/1 k celku, 

bez právnych vád a obmedzení záujemcovi Andrejovi Chaloupkovi, 

Továrenská 210/2, 93523 Rybník a Bc. Radke Dobiášovej , Opatovecká 

354/8, 95179 Žitavany za kúpnu cenu 27,20 EUR/m2 

 

6. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 20/2017 o poskytovaní opatrovateľskej služby 

Starosta obce informoval prítomných o Návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2017 

o poskytovaní opatrovateľskej služby. Obec Rybník má 7 opatrovateliek, ktoré 

opatrujú 11 klientov v domácom prostredí. Obecná rada na svojom zasadnutí 

dňa 8.6.2018 odporučila poplatok za opatrovanie – 1EURO (slovom jedno euro) 

za 1 hodinu poskytnutej opatrovateľskej služby.  

Poslanci mali v podkladových materiáloch VZN č. 2/2017, Návrh Dodatku č. 1 

k VZN č.2/2017, Prehľad príjmov a výdavkov za poskytovanú opatrovateľskú 

službu, Prehľad o poskytovaní opatrovateľskej služby a poplatku za opatrovanie 

v okolitých obciach, Dôvodovú správu. (predložený podkladový materiál tvorí 

prílohu č. 6 zápisnice) 

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu. 

Prihlásil sa poslanec p. Danihel – konštatoval, že obec vytvorila vhodné 

podmienky na opatrovanie pre svojich občanov a výška poplatku za opatrovanie 

tomuto zodpovedá. 

Pripojil sa aj poslanec MUDr. Mokrý – pri tomto príspevku  za opatrovanie si 

každý opatrovaný bude vážiť zabezpečené opatrovanie 

Prebehlo hlasovanie o Návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2017 o poskytovaní 

opatrovateľskej služby 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  
 

Uznesenie č. 391/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2017 o poskytovaní 

opatrovateľskej služby 
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7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 

2018 

Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór obce informoval prítomných o Návrhu 

plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018. 

Poslanci mali v podkladoch  Návrh plánu kontrolnej činnosti  hlavného 

kontrolóra obce na II. polrok 2018 a Dôvodovú správu k danému bodu.  

( predložený podkladový materiál je prílohou  č. 6 zápisnice) 

Starosta obce otvoril rozpravu k bodu č.6, kde nikto nepodal pozmeňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie o Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce na II. polrok 2018 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 392/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Rybník na II. polrok 2018 

 
 

Uznesenie č. 393/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra obce vykonať kontroly 

podľa plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 

 

8. Návrh zmeny rozpočtu obce  na rok 2018 č.1 

Starosta obce informoval prítomných o návrhu zmeny rozpočtu obce č. 1. Návrh 

bol prerokovaný na zasdnutí Obecnej rady dňa 8.6.2018. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch Návrh zmeny rozpočtu č. 1 a 

Dôvodovú správu – komentár k predloženému Návrhu  (predložený podkladový 

material tvorí prílohu č. 8 zápisnice) 

 Starosta otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie o Návrhu zmeny rozpočtu na rok 2018 č. 1 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 394/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Návrh zmeny rozpočtu č. 1 na rok 2018 bez 

výhrad 

 

 

 

 

 



9 

 

9. Informácia o investičnej akcii - „ Separovaný zber komunálneho odpadu 

v obci Rybník“ 

Starosta obce stručne informoval poslancov o investičnej akcii „Separovaný 

zber komunálneho odpadu v obci Rybník“. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch  Dôvodovú správu k danému bodu  

(predložený podkladový materiál tvorí prílohu č. 9 zápisnice). 

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky. 

 Prebehlo hlasovanie o Informácii k investičnej akcii „Separovaný zber 

komunálneho odpadu v obci Rybník“. 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 395/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o investičnej 

akcii „Separovaný zber komunálneho odpadu v obci Rybník“ 

 

10. Informácia o investičnej akcii  - „Zníženie energetickej náročnosti objektu 

obecného úradu a kultúrneho domu v obci Rybník 

Starosta obce informoval prítomných o  začatí a priebehu investičnej akcie 

“Zníženie energetickej náročnosti objektu obecného úradu a kultúrenho domu v 

obci Rybník” 

Poslanci  mali v podkladocýh materiáloch Dôvodovú správu a Návrh 

vizualizácie na farbu fasády objektu KD, navrhnutú firmou JK Projekt.  

( predložený podkladový material tvorí prílohu č. 10 zápisnice). 

Vizualizácia bola poslancom predložená aj vo forme dataprojekcie, kde boli 

uvedené 4 alternatívy farby fasády. 

 Starosta otvoril rozpravu k danému bodu. Do rozpravy sa prihlásil poslanec p. 

Maďar, ktorý  informoval prítomných o prehliadke stavby , ktorej sa zúčastnil  

spolu so stavbyvedúcim a stavebným dozorom. Do stavebného denníka boli 

zaznamenané drobné nedostatky, ktoré sa v priebehu dokončenia odstránia. 

Prebehlo hlasovanie o Informácii k investičnej akcii „Zníženie energetickej 

náročnosti objektu obecného úradu a kultúrneho domu v obci Rybník“ 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 396/27/2018 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o investičnej 

akcii „Zníženie energetickej náročnosti objektu obecného úradu a kultúrneho 

domu v obci Rybník“ 

 

 

 



10 

 

Po odprezentovaní vizualizácie farby fasády objektu KD cez dataprojekciu, 

starosta obce dal hlasovať o predložených  alternatívach  farby fasády 

 ( 4 varianty). 

Prebehlo hlasovanie o alternatíve farby fasády objektu KD a Obecného úradu 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 397/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje farbu fasády Obecného úradu a kultúrneho 

domu podľa vypracovanej vizualizácie  alternatíva č. 3 (kombinácia sivej                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

a bielej farby) 

 

 

11. Informácia o výberovom konaní na riaditeľa ZŠ s MŠ Rybník 

Starosta obce informoval prítomných o výberovom konaní na miesto riaditeľa 

ZŠ s MŠ Rybník, ktoré sa uskutočnilo 6.6.2018. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch  Dôvodovú správu k Informácii 

o výberovom konaní. ( predložený podkladový materiál tvorí prílohu č. 11 

zápisnice). 

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie o Informácii o výberovom konaní na riaditeľa  ZŠ s MŠ 

Rybník 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 398/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o výberovom 

konaní na miesto riaditeľa ZŠ s MŠ  

 

 

12. Voľba prísediacich pre Okresný súd Levice pre volebné obdobie 2018-2021 

Starosta obce informoval prítomných o požiadavke Okresného súdu Levice na 

prísediaceho voleného z radov občanov na volebné obdobie 2018-2021. 

Navrhnutá bola Ing. Eva Sedliaková,  ktorá s návrhom súhlasila.  

Poslanci mali v podkladových materiáloch  Dôvodovú správu a kópiu listu 

Okresného súdu Levice.  ( predložený podkladový material tvorí prílohu č. 12 

zápisnice). 
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Starosta otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie o Návrhu na prísediaceho Okresného súdu Levice na 

volebné obdobie 2018-2021 – Ing. Eva Sedliaková, Za Kostolom 387/11, narod. 

7.3.1958, projektový manažér Obce Rybník 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 399/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Ing. Evu Sedliakovú, narod. 7.3.1958, Za 

Kostolom 387/11,93523 Rybník, projektovú manažérku obce Rybník na 

prísediaceho Okresného súdu v Leviciach 

 

 

13. Žiadosť o pridelenie bytu v školskej bytovke – Andrea Justusová 

 Starosta obce informoval prítomných o podanej žiadosti p. Andrei Justusovej 

o pridelenie obecného bytu v školskej bytovke.  ( žiadosť bola stiahnutá 

z rokovania 23. zasadnutia OZ podľa pozmeňujúceho návrhu poslanca p. 

Havrana). PaedDr. Mladý  sa vyjadril, že o byt v školskej bytovke už nemá 

záujem. Pani Justusová  má stále záujem o pridelenie tohto bytu. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch  Žiadosť p. Andrei Justusovej 

o pridelenie bytu a Dôvodovú správu k danému bodu.  (predložený podkladový 

materiál tvorí prílohu č. 13 zápisnice). 

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie o pridelení obecného bytu v školskej bytovke p. Andrei 

Justusovej  

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 5/0/1/0 bolo prijaté nasledovné 

 

Uznesenie č. 400/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie nájomného bytu v školskej bytovke 

p. Andrei Justusovej, Továrenská 341/24, Rybník na dobu určitú od 1.7.2018  do 

30.6.2019 

 

 

14. Žiadosť o predĺženie platnosti nájomnej zmluvy na byt v školskej bytovke – 

Ing. Andrea Ižoldová 

Starosta obce informoval prítomných o predloženej žiadosti Ing. Andrei 

Ižoldovej o predĺžení nájomnej zmluvy na byt v školskej bytovke  
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Poslanci mali v podkladových materiáloch  Žiadosť p. Ing. Andrei Ižoldovej 

o predĺžení nájomného vzťahu  a Dôvodovú správu k danému bodu.  

(predložený podkladový materiál tvorí prílohu č. 14 zápisnice). 

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 401/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie platnosti nájomnej zmluvy 

v školskej bytovke Ing. Andrei Ižoldovej do 30.6.2019 

 

15. Žiadosť o predĺženie platnosti nájomnej zmluvy na byt v školskej bytovke – 

Miroslav Ferenc 

Starosta obce informoval prítomných o žiadosti p. Miroslava Ferenca 

o predĺžení platnosti nájomnej zmluvy v školskej bytovke. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch  Žiadosť p.  Miroslava Ferenca 

o predlžení nájomného vzťahu  a Dôvodovú správu k danému bodu.  

(predložený podkladový materiál tvorí prílohu č. 15 zápisnice). 

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal doplňujúci návrh 

a konštatoval, že neboli podané pripomienky 

Prebehlo hlasovanie o Žiadosti  predĺžení platnosti nájomnej zmluvy – Miroslav 

Ferenc 

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 402/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie platnosti nájomnej zmluvy 

v školskej bytovke Miroslavovi Ferencovi do 30.6.2019 

 

16. Žiadosť o prenájom nebytových priestorov v budove zdravotného strediska 

– Ižoldová Katarína 

Starosta obce informoval prítomných o podanej žiadosti p. Kataríny Ižodovej o 

možnosť prenájmu nebytových priestorov v budove zdravotného strediska na 

účely medicinálnej pedikúry. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch  Žiadosť p. Kataríny Ižoldovej o 

prenájom nebytových priestorov a Dôvodovú správu k danému bodu. 

(predložený podkladový material tvorí prílohu č. 16 zápsinice). 

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu. 

Poslanec  p. Maďar – dotaz  ohľadom revitalizácie priestorov na prevádzkovanie 

týchto služieb. Potrebná je prehliadka týchto priestorov a možnosť stavebných 

úprav.  
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Poslanec p. Kováč – zrekonštruované priestory sa môžu využívať aj 

v budúcnosti . Starosta ukončil rozpravu. Prebehlo hlasovanie o Žiadosti 

o prenájme nebytových priestorov – Katarína Ižoldová  

prítomnosť/kvórum = 6/4 

hlasovanie „za/proti/zdržal sa/nehlasoval“ = 6/0/0/0 bolo prijaté nasledovné  

 

Uznesenie č. 403/27/2018 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom nebytových priestorov v budove 

zdravotného strediska / bývalá miestnosť masérky/ pre Katarínu Ižoldovú za 

podmienky realizovateľnosti riešenia stavebných úprav 

 

 

17. Interpelácie poslancov  

Starosta obce otvoril rozpravu k danému bodu, nikto z poslancov sa neprihlásil. 

  

 

18. Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a 27. zasadnutie OZ 

ukončil.  

 

                                                                                        „ Podpísané“ 

Ing. Imrich Králik                                                           ............................. 

starosta obce                                                

                                                                                         „ Podpísané“ 

Overovatelia zápisnice:  Stanislav Maďar                       .............................. 

                                                                                        „ Podpísané“ 

                                       František Kováč                       ............................... 

                                                                                         „Podpísané“ 

Zapisovateľka: Dagmar Nagyová                                    .............................. 

                         pracovníčka OcÚ          

 

 

 

 

 
Prílohy: program rokovania 

             prezenčná listina 

             hlasovanie poslancov  

             uznesenia 

             písomné podklady k bodu č. 5 - 16   


